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Vodní hospodářství-pokračuje plynulá dodávka vody všem obyvatelům, přestože 

v prázdninových měsících bylo extrémní teplo, nikde se neprojevil nedostatek vody.   

Připojili jsme dalšího uživatele pitné vody v Jiříně – zde byl proveden protlak pod 

asfaltovou vozovkou.  

Lesní hospodářství-v obecních lesích pokračuje vyžínání trávy kolem sazenic. K tomu se 

kontroluje stav oplocenek.  Ve spolupráci s naším revírníkem doplníme případně uschlé 

nebo nějakým způsobem poškozené stromky.  

Ostatní činnost v obci-pokračuje výstavba Úpravny vody a vodojemu na Hlávkově, nyní 

se jedná o dokončovací práce. Elektrikáři vystrojují centrální elektrický rozvaděč, provádí 

se terénní práce, na vrtech se provádí kamenné vyzdívky soklu a obsypy zeminou. Právě 

nyní je zde hodně práce, která prakticky není vidět. Firma Swietelsky stavební s. r. o. 

provedla pro generálního dodavatele stavby asfaltování přístupové komunikace. Hned se 

lépe jezdí. A dále došlo k přepojení nové vody z úpravny na řad do Hlávkova a Jiřína.  Je to 

z toho důvodu, že potřebujeme provést generální opravu věžového Aquaglobu. Dřík 

tubusu z venkovní strany je ošetřen dvěma nátěry barvy a koule zkontrolována zvenku. 

Práce provádí brněnská firma Vodojemy s.r.o.  

Ani nám se nevyhýbají poruchy, které se snažíme řešit za plného provozu bez toho, aby 

občané byli nějak omezeni v dodávkách vody. Museli jsme řešit výměnu prasklého těsnění 

u čerpadel v armaturní komoře na Bílém Kameni a další poruchu na tlakovém regulačním 

ventilu, který upravuje tlak pro obec Jiřín. To nám provedli odborní technici společnosti 

HAWLE z Prahy.  

Na Rounku jsme převzali již kompletní stavbu DČOV a požádali Magistrát města Jihlavy 

odbor životního prostředí, o vydání povolení ke zkušebnímu provozu. Tento potrvá jeden 

rok. Poté se přejde ke kolaudaci díla.  

V srpnu jsme zahájili a rovněž v termínu i ukončili stavbu prodloužení vodovodního řadu 

na Rounku. Provedla ji vysoutěžená jihlavská firma Unist s.r.o. V těchto dnech stavbu 

přebíráme a rovněž požádáme o kolaudaci díla.   

K tomu jsme zahájili na konci července stavbu autobusových zastávek v Hlávkově. I zde 

nás provází potíže, neboť teprve po otevření podloží stavební firma zjistila v obou 

směrech navážku materiálu, a tudíž tlakovou neúnosnost terénu.  K tomu se přidalo 

přeložení litinového potrubí z padesátých let minulého století ve směru na Šimanov a 

přepojení všech domů na této straně na nové potrubí z PER materiálu. Dále obetonování 

kanalizace a znovu ukládání vrstvy za vrstvou s potřebným hutněním. Měsíční zpoždění. 

Nyní se již osazují obrubníky a práce bude po ukončení dešťů, kdy počasí stavaře vyhnalo, 

pokračovat. Přesto budeme muset doplnit původní smlouvu o prodloužení termínu a 

dojde i ke dvěma změnám v materiálu a stavebních pracích.  

V Jiříně pracujeme na zhotovení nové otáčky autobusů. Všechny přípravné práce se měly 

stihnout do pondělí 16. září 2024, kdy KSUS Jihlava měl provést asfaltové krytí. Bohužel, 

počasí nás všechny ze stavby vyhnalo. A tak nyní se bude hledat náhradní termín 

provedení prací.  



Podařilo se dokončit po několika desetiletích trvající vlastnictví přípojky elektřiny 

k úpravně vody ve Vyskytné nad Jihlavou z obce na společnost EG.D. Bylo přeloženo i 

měření před náš vodojem.  

Nechali jsme posoudit stavební stav kaple sv. Antonína Paduánského na Rounku. 

S protokolem Státního památkového úřadu budete všichni seznámeni v následujících 

dnech. Bude nutné provést minimálně opravu degradovaných omítek. 

 


